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Verkorte notulen GMR d.d. 4 oktober 2023 

 

 

 

Aanwezig: 

Namens de GMR: Anneke Blankers (PGMR), Jeroen Blom (PGMR – voorzitter GMR), Eric Derks (PGMR), Ellen Dulk-Bokdam (PGMR – technisch voorzitter), 

Rick Ermen (OGMR), Ralph van den Heuvel (PGMR), Imke van IJzendoorn (LGMR – voorzitter LGMR), Cor Kornips (PGMR - secretaris GMR), Xiomara 

Lamse (LGMR) Tom Marx (PGMR), Arno Sparidaens (OGMR), Mara Stevelmans (OGMR – secretaris OGMR), Rob Timmermans (OGMR – voorzitter OGMR), 

Patrick Tirions (PGMR), Timothy Vierhout (LGMR – secretaris LGMR) 

Namens de RvB: Yvonne Kops (lid) en Jos Kusters (voorzitter), Marga van der Zanden (ambtelijk secretaris RvB en RvT) 

 

Niet aanwezig: Marga van den Heuvel (PGMR), Damiën Hiersteiner (LGMR), Marie-Louise Jolie (OGMR), Jeroen Nelissen (PGMR), Husna Sharif (LGMR) 

 

Notuliste: Brigit Moonen 

 

Kenmerk: 2324GMR 01 [GMR 01 4 oktober 2023] 

 

Agendapunt 
Decos 

nummer 

Aard van het 

voorstel 
Besluit GMR 

Interne voorvergadering    

Opening en vaststelling agenda    

Uitkomsten onderzoek betrokkenheid Raden  68165 Ter advisering Besluit: de GMR adviseert positief op de aanbevelingen 

met als opmerking dat, mochten meerdere scholen kiezen 

voor een regio RvA instemming hierover nodig is van de 

MR.  

Stand van zaken bedrijfsvoering en begroting    

Sluiting    
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1. Interne voorvergadering 

 

2. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom.  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Uitkomsten onderzoek betrokkenheid Raden 
De RvB hecht veel belang aan de Raden van Advies (RvA). Deze raden voelen zich met name 

verbonden met een specifieke school en minder met OMO. De RvB wil bij belangrijke thema's de 

RvA meer betrekken zodat zij hun rol ten volle kunnen benutten. Hiervoor zijn aanbevelingen 

gekomen.  

De PGMR geeft aan dat advies wordt gevraagd, maar het is niet helemaal duidelijk waarop. Het 

rapport bevat een aantal aanbevelingen en vanuit het CSO is daar weer een reactie op gekomen. 

Om welke aanbevelingen gaat het nu precies? Op de aanbevelingen die gekomen zijn uit het CSO 

of op het onderzoek? 

De ambtelijk secretaris van de RvB geeft aan dat het voorstel is om alle aanbevelingen over te 

nemen, alleen over de regionale adviesraad is nog geen eensluidend voorstel. De vraag is hoe de 

GMR daar tegenaan kijkt. Na het interne overleg komt de GMR er op terug. 

De RvB geeft aan dat zij niets willen verplichten rondom een regionale RvA. Als het voordelen biedt 

voor de regio stemmen zij er wel mee in. De rectoren en directeuren van een aantal scholen samen 

kunnen in dat geval een onderbouwd voorstel doen.  

 

4. Stand van zaken bedrijfsvoering en begroting 

De planning & control cyclus bestaat uit een aantal fases. Er worden plannen gemaakt en 

tussentijds wordt gekeken of alles nog loopt zoals vooraf gedacht. Er is een P&C jaarcyclus voor de 

vereniging (kalenderjaar) en elke school heeft een P&C jaarcyclus (schooljaar) die in grote lijnen 

vergelijkbaar zijn. OMO is een vereniging met zelfstandige scholen. De verenigingsbegroting werd 

voorheen altijd gemaakt op basis van de informatie die de scholen aanleverden, door alle 

begrotingen te combineren. In de afgelopen jaren is veel tijdelijk geld de scholen binnengekomen, 

waardoor de manier waarop de verenigingsbegroting werd opgesteld een minder duidelijk beeld 

gaf. Het begrotingsproces is naar voren getrokken omdat er steeds meer tijd voor nodig is. Ook 

analyse van waar de vereniging staat en waar de vereniging naartoe wil, kost veel meer tijd. In 

december moet de begroting o.a. door de GMR goedgekeurd zijn, zodat er per 1 januari direct mee 

gewerkt kan worden.  

In mei 2022 zijn een aantal afspraken gemaakt over de P&C cyclus en het begrotingsproces. Een 

aantal afspraken zijn inmiddels afgewerkt, aan andere zaken wordt nog gewerkt. Het integreren 

van de 2e perioderapportage in de begroting lukt in ieder geval dit jaar nog niet.   
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Er zijn een aantal zaken duidelijk geworden.  

• Het formatieproces HR en financiële prognose (financiën) zijn onvoldoende op elkaar 

ingespeeld. 

• Het timingsvraagstuk (tijdig zicht hebben om te kunnen sturen op personele uitgaven) is 

daardoor niet opgelost. 

• De communicatie- en informatiestroom tussen bureau en scholen is ingewikkeld door 

verschillende organisatievormen van scholen. 

Het begrotingsproces is naar voren getrokken, het sturingsmiddel is gereed maar er moeten nog 

een aantal zaken geregeld worden, zoals kennisoverdracht en communicatie tussen scholen en 

bureau, met welke marges er begroot kan worden en het detailniveau van begroten. Ook wordt 

gekeken naar een tool, maar dat is afhankelijk van Europese aanbesteding een traject van zeker 

acht maanden. 

 

De kadernota 2024 geeft het verenigingsbeleid aan, dus collectieve afspraken. Het geeft richting 

aan de verenigingsbegroting. De dekking gaat uit de algemene reserve en heeft geen invloed op de 

lumpsum van de scholen. De opgenomen beleidsvoornemens zijn doelen waartoe de scholen zich 

moeten verhouden, maar ze worden niet opgelegd. Ook is gekeken hoe er tot plannen gekomen 

kan worden om, met de huidige schaarste van mensen en de overvloed aan beleid, toch samen te 

kunnen ontwikkelen. De opdracht is daarbij gegeven om regionaal af te stemmen. 

Als er toegewerkt wordt naar een professionele verenigingsbegroting dan verandert ook het 

gesprek met de GMR. Dan wordt er gesproken over de gehanteerde systematiek, over afspraken 

en systeemkenmerken. Basisvaardigheden horen bij een school en dus bij de MR. Op 

verenigingsniveau wordt vervolgens gekeken, met de GMR, hoe het beleid geëvalueerd wordt. Dus 

steeds moet gekeken worden wat waar besproken moet worden en hoe de samenhang is. Dan 

wordt toegegroeid naar een begroting op verenigingsniveau op basis van kengetallen.  

Voor de kadernota geldt het tijdspad dat er al lag, dit moet in maart/april zijn afgerond. In 

december 2023 volgt evaluatie van het begrotingsproces en de vorm van de 2e perioderapportage. 

In januari 2024 komt vervolgens een planning van de verdere stappen inclusief de risico's en wordt 

ook de positie van de medezeggenschap benoemd.  

 

5. Interne nabespreking 

De GMR komt tot de volgende besluiten. 

 

Uitkomsten onderzoek betrokkenheid Raden; de aanbevelingen liggen ter besluitvorming voor.  

Besluit: de GMR adviseert positief op de aanbevelingen met als opmerking dat, mochten 

meerdere scholen kiezen voor een regio RvA er instemming nodig is van alle 

Medezeggenschapsraden in de betreffende regio.  

 

6. Sluiting 

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering.  

 

 

De volgende GMR-vergadering is op woensdag 22 november 2023. 

 

Tilburg, 22 november 2023  C. Kornips, secretaris 

 


